

Title (en)

Light fixture with at least one light unit adjustably mounted on an elongated holder.

Title (de)

Leuchte mit wenigstens einem an einer stabförmigen Halterung verstellbar angeordneten Leuchtkopf.

Title (fr)

Lampe avec au moins une tête d'éclairage montée de manière réglable sur un support allongé.

Publication

**EP 0157283 A2 19851009 (DE)**

Application

**EP 85103173 A 19850319**

Priority

DE 3411929 A 19840330

Abstract (en)

Light fixture in which there are arranged recessed on a rod-shaped holder (2) two mutually opposing strips (8), which are parallel to the longitudinal axis of the holder (2) and which interact in an electrically conductive fashion with contact springs (6) of a tube-shaped receptacle (5) in the power supply part (1) and with contact elements (10) in the connecting part (9) to the light unit (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Leuchte, bei der an einer stabförmigen Halterung (2) zwei zur Längsachse der Halterung (2) parallele und einander gegenüberliegende Leisten (8) versenkt angeordnet sind, die mit Kontaktfedern (6) einer rohrförmigen Aufnahme (5) im Stromversorgungsteil (1) und Kontaktelementen (10) im Verbindungsteil (9) zu dem Leuchtenkopf (3) elektrisch-leitend zusammenwirken.

IPC 1-7

**F21V 21/34**

IPC 8 full level

**F21S 6/00** (2006.01); **F21V 21/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F21S 6/002** (2013.01); **F21V 21/35** (2013.01)

Cited by

DE3800792A1; FR2788106A1; EP0421058A1; WO0040894A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0157283 A2 19851009; EP 0157283 A3 19880302; DE 3411929 A1 19851010**

DOCDB simple family (application)

**EP 85103173 A 19850319; DE 3411929 A 19840330**